
 

 

 

Bestyrelsesmøde d. 12/12 - 2024 

DAGSORDEN  
 

 

1. Entreprenør udbud status   

1. Der har været sendt udbudsmateriale rundt til flere udbydere. Der er 

kommet afslag fra en mens andre afventer at afgive tilbud. John 

kontakter nuværende entreprenør for at lave en midlertidig aftale 

om snerydning om nødvendigt.  

2. Evaluering af arrangementer.  

1. Vi havde lidt færre til børnebanko i år men stadig god opbakning og en god 

succes, hvis vi kan opretholde samme gevinster vil det være godt.  

2. I forhold til det almindelige banko var der mange deltagere og forløb rigtig 

godt. Det fungerede fint at folk kunne vælge plader inden de betalte for 

disse. Næste år vil det være godt at lave begrænsning på køb til kina 

lotteri, da der var udsolgt hurtigt.  

3. Budget gennemgang.  

1. Budgettet blev gennemgået og blandt andet justeret i forhold til følgende 

faktorer: 

1. Trampolin dug fjernes da der ikke har været brug for udskiftning  

2. Der er ansat til vedligehold af legeplads hvor broen på tårn muligvis skal 

skiftes. 

3. Der afsættes til legepladseftersyn i 2025 

4. Der bliver afsat til nye net på sportspladsen  

5. Vi ligger op til om petanque skal fjernes men vil gerne høre input herom.  

6. Der bliver afsat til træfældning præcist beløb vil pågå, hvis der kommer 

tilbud inden frist herfor.  

4. Hensættelser forrentning. 



 

 

1. Det aftales at hensætte 125 tkr. på låst konto og højere rente i 6 eller 12 

måneder. Tilbuddet med bedste rente vælges.   

5. Bordet rundt 

1. Der vil blive fældet træer til næste år da havredahl ikke når at fælde i år.  

1. Træer mærkes mellem jul og nytår   

6. Dato for næste møde. 

1. 16/1-2025  

7. EVT.  

 

 

 

 


